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1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom aan alle leden 

en een speciaal welkom aan de leden van verdiensten en de ereleden. 

Tot op heden lopen de competitie tot nu toe weer. 

Corona perikelen lijken voorbij, echter wel een energiecrisis die voor ons gevolgen kan hebben. 

Voetbaltechnisch opzicht gaan er ook dingen veranderen (Weekendvoetbal), leden er in mee 

laten denken. 

 

De agenda wordt doorgenomen.  

Er wordt 1 minuut stil gestaan bij het overlijden van 4 leden: 

Hans Klanderman 

Jury Bouwmeester 

Cees van den Bent 

Gottfried Bukovac 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ingekomen stukken 

Af meldingen: Dennis te Giffel, Mark Frenken, Maarten Mantel, Bart Rauwerdink, Coen ten 

Barge, Martin Stemerdink, Bert ten Dolle, Anchell Beijers en Charley Immens 

 

Mededelingen: 

Namens Gerrit Klanderman, bedankt voor het afscheid van Hans. Voor de manier waarop wil hij 

graag alle leden bedanken. 

 

De gemeente heeft in het verleden altijd ene bijdrage gevraagd, De heer W. Wassink heeft ons 

medegedeeld dat deze bijdrage geschrapt wordt. (20 euro per spelend lid normaal). 

 

Onderhoud en het omgaan met spullen van de vereniging. De mensen wie dit betreft zijn niet 

altijd aanwezig op de vergadering, Het valt de onderhoudsploeg op dat, met name de 

kleedkamers er niet altijd even netjes uit zien, ruim je eigen rommel op. Afgelopen week hebben 

de mensen rondom de velden 6 ballen gevonden. Met z’n allen zuinig op zijn. 

Lampen op veld 1,2 en 3 staan langer aan dan nodig. 

We hebben een prachtige accommodatie, laten we dat zo houden. 

 

Helpende Handjes bij FC Winterswijk (zie website) 

 

Oproep assistent kantinebeheerder. (Zie website). 

 

Na de hazenavond, is er nog een speelweekend. Daarna gaat het gebouw 3 weken dicht. 

 

Brief van Stichting Sportpark Jaspers over de energielasten: 

Goed is om aan te geven dat we samen met de stichting kijken naar de lasten. 

Collectieve inkoop, samen met andere sportvereniging inkopen, gebeurt al en we kijken of het 

goedkoper kan. 

Het verbruik is ongeveer, Gas 2021 18000 kuub. Actie, gebouw 3 weken dicht, installaties 

afstellen, met z’n allen er bewust mee omgaan.  
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Electra: zonnepanelen hoe over komt het ons dan nog. Zonnepalen veel terug 

120000 kWh terug leveren 90000 kWh gebruik. 

Het gaat qua kosten is er vrij groot in. Bewust moeten kijken hoe we energie 

verbruiken. 

 

Ingekomen stuk brief Erwin Wiggers. 
Geacht bestuur, 
  
Vanaf 1 december 2022 zal ik mijn taken als vrijwilliger bij FC Winterswijk neerleggen. 
  
Ik heb meer dan een week gewacht maar ben nog steeds nijdig. 
Het feit dat het huidige bestuur mijn kandidatuur als mogelijk voorzitter en mijzelf niet serieus genomen heeft 
steekt mij zeer. 
  
Op zaterdag 28 oktober, tijdens de wedstrijd tegen MASV, bleek dat er nog geen kandidaat was om de huidige 
voorzitter op te volgen. Daarop heb ik mondeling aan de secretaris aangegeven dat ik kandidaat ben. Al eerder 
heb ik hierover thuis uitgebreid gesproken. Drie aandachtspunten zouden wat mij betreft toekomstig op de 
agenda moeten komen: 

1.       Meer beleving, passie, positiviteit en humor 
2.       Sterke verhoging van het aantal vrijwilligers en versterking van de betrokkenheid van leden 
3.       Communicatie onderling in de club. 

Pas na enkele weken is het tot een gesprek gekomen met de secretaris, ondanks toezeggingen dat hij mij zou 
bellen lag het initiatief voortdurend bij mij. Ik kreeg de indruk dat er een vertragingstactiek uitgevoerd werd.  
Zondag 13 november heb ik de vicevoorzitter gevraagd naar de status van de mogelijke nieuwe voorzitter. 
Duidelijk werd dat het bestuur een keuze had gemaakt voor iemand die ze willen voorstellen in de ALV. Mij 
werd met een minzame glimlach medegedeeld dat ik mij altijd als tegenkandidaat zou kunnen melden. 
Ik laat mij niet wegzetten als een spelertje uit O19-3 dat impulsief besluit om voorzitter te willen worden. 
  
Inhoudelijk klopt de procedure, maar het gaat mij om de vorm. 
Ik ben boos. Ik heb het gevoel door het huidige bestuur als een schooljongen te zijn behandeld. Dat men mij of 
mijn kandidatuur zo wegzet voelt slecht. Ik denk toch van betekenis te zijn geweest voor FC Winterswijk, maar 
mijn hulp is duidelijk niet meer nodig. Mijn inbreng wordt niet gewenst. 
Dat is dan tenminste duidelijk.  
  
Ik kan deze aanpak niet over mijn kant laten gaan. Het zit diep bij mij. 
Ik heb lang getwijfeld om mijn lidmaatschap (na 43 jaar) op te zeggen en de titel Lid van Verdienste terug te 
geven, maar daarvoor zit deze club te diep in mijn hart verankerd. 
  
Als voor mij passende reactie stop ik per 1 december 2022 met het uitvoeren van activiteiten voor FC 
Winterswijk. Ik ben er helemaal klaar mee. 
Voor het schrijven van stukken in clubblad/presentatiegids hoeft men mij niet meer te benaderen. Als 
scheidsrechter bij de zondag senioren ben ik vanaf 1 december niet meer beschikbaar. Ik verzoek u 
scheidsrechtercoördinator JE daarvan op de hoogte te stellen, hoe pijnlijk ik dat ook vind voor de 
ondergewaardeerde JE. Een voorgenomen sponsoring met mijn eigen bedrijf is ook van de baan. 
  
Naar ik aanneem zult u deze brief als ‘Ingekomen stuk’ aanmerken in de ALV van 28 november aanstaande. 
  
Hoogachtend, 

Erwin Wiggers 
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Ingekomen stuk mail Ab Meerdink. 
FC Winterswijk stopt met de grootschalige rommelmarkt op Jaspers 

1)     Reden : enorm toegenomen kosten-- verkoopkramen worden wij kwijt 

       ,,,        : meerdere vrijwilligers stoppen waaronder 2 organisatoren 

       ,,,        : huur van 80/100 kramen is niet meer op te brengen voor ons 

       ,,,        : daarbij zullen wij moeten afrekenen voor 80/100 bouwhekken 

                 MAAR WE GAAN WEL DOOR         

2)we  concentreren dit "evenement" op en rond onze opslagruimte 

     Prachtige locatie opslaghal Wilterdinkweg 6 kotten bij de fam. bras  

     Dat zal met een iets kleinere opzet gebeuren(minder kosten minder werk 

     Kontakten zijn er al gelegd!  De buurt is akkoord ook de gemeente wil  

     meewerken.           Mits er geen bezwaarschriften komen 

     En we zullen aan alle vergunningsvoorwaarden moeten voldoen. 

    Calamiteitenplan--verkeersplan- met een Lay-out- opstelling- route enz.   

3) zeer. Belangrijk dat onze ophaaldienst volledig beschikbaar is , en 

      Gemotiveerd is om door te gaan.   

      Verkoop op internet moet nog extra gestimuleerd worden(meer omzet) 

4) de bedoeling is dat wij zaterdag 25 juni  de rommelmarkt gaan houden 

      En dat onze grote opslaghal 800m3 als winkel zal worden gebruikt 

      Incl. de  vrije ruimtes rondom de boerderij  Wilterdinkweg 6 

      Daarbij gedeelten van de Wilterdinkweg naar beide zijden als uitlopers 

  5) hopelijk kunnen wij met deze nieuwe opzet zoals wij het zien , 

      Het netto resultaat het dichtst benaderen van voorgaande jaren     

      (Wij doen dan ook opnieuw een beroep op alle vrijwilligers die ons  

      De afgelopen 10 jaar hebben geholpen , om er nu ook weer bij te zijn) 

      Op naar een nieuw ROMMELMARKT seizoen 2023 

      Werkgroep rommelmarkt FC Winterswijk  

 

Activiteiten (zie sheet) 

 

G toernooi toevoegen.  

 

3. Verslag voorjaarsvergadering 

Geen op- of aanmerkingen, goed gekeurd. Dank aan de secretaris. 

 

4. Jubilea 

9 leden 25 jaar lid, 5 leden 40 jaar lid en 5 leden 50 jaar lid. 

Leden worden naar voren geroepen, en krijgen een persoonlijk woordje, speldje en een bos 

bloemen van de voorzitter. 

Leden van 60,65 en 70 jaar lid volgen op uitnodiging bij een thuiswedstrijd van FC Winterswijk 

zondag 1. 

 

5. Jaarverslag 2021-2022 

Geen op of aanmerkingen, secretaris en penningmeester hebben in hun verslag mooie 

verschillen met het verleden getoond. 

 

6. Jaarverslag penningmeester 

De penningmeester krijgt het woord. 

Jaarverslag laat zien dat er een heel jaar gevoetbald is, kun je zien aan de kosten en de 

opbrengsten. Neemt het verslag door. 

Sponsorcommissie wordt bedankt, sponsoren zelf worden ook bedankt.  
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Er moeten mensen betaald worden omdat het gebrek aan vrijwilligers nog 

steeds vrij groot is. 

Gelukkig weer een positief resultaat, geld ook echt nodig ivm energielasten 

dekkend te blijven houden.  

HM: Jorrit gebeld voor wat tips om wat inzicht te geven, waarvoor dank. Er volgt nog een 

toelichten op een aantal activiteiten. 

De penningmeester wordt bedankt voor zijn verslag en toelichting. 

7. Verslag kascommissie 

Op 16 november overleg gehad. Vragen en opmerkingen zijn naar tevredenheid beantwoord. 

Terug te zien dat de corona maatregelen tijdens het gehele seizoen zijn verdwenen. 

Complimenten en dank aan de sponsoren, sponsorcommissie. 

Dank aan alle vrijwilligers die hebben bijgedragen aan de rommelmarkt en veiling. 

Gedegen en professionele administratie, dank aan de penningmeester en de administrateur. 

Administratie is juist gevoerd, en stelt de ledenvergadering voor om het bestuur decharge te 

verlenen voor het boekjaar 2021-2022 

 

8. Schema aftreden kascommissie  

Bert Beusink najaar 2022 

Tom Elferink najaar 2023 

Edwin Nijenhuis najaar 2024 

8a. benoeming kascommissie  

Dennis Bongers 

 

9. Inrichting voetbal piramide 

Inleiding vanuit de vorige ledenvergadering. Bestuur doet een voorstel naar de leden toe om de 

voetbalpiramide in te gaan richten.  

Piramide wordt uitgelegd met betrekking tot weekendvoetbal. Waarom? Minder reiskosten meer 

derby’s. 

Wij als club willen voorsorteren uitgaande van de huidige situatie:  

Er komt een voorstel naar de ledenvergadering. 

Zondag 1, blijft erin misschien wel promoveren dus weekend voetbal. Wordt dan FC Winterswijk 1. 

Geen meerdere elftallen meer per verenigingen. 

Kijken naar de reserve elftallen in de A categorie 

Extra ledenvergadering op 30 januari op basis van stemmen volgt het besluit.  

 

10. Rondvraag 

JS: In één van de laatste vergaderingen van de rommelmarkt, hebben we het over gehad om een 

rookworstenactie te doen, dit zouden jullie oppakken. Hoe staat het er hier mee voor? 

GtK: is met Vosseveld overgesproken, aangeboden buurt vereniging, die hebben het aangegeven dit 

niet op te willen pakken. FC Winterswijk mag het doen. Overleg met de leveranciers gehad, FC 

Winterswijk is er te groot voor. 

Overleg gepleegd met mensen die bij VV Vosseveld actief waren in het proces, vergt veel tijd en 

ruimte, dit jaar niet. Wellicht volgend jaar, je moet op tijd starten (aug, sep). Zeker van plan om het 

uit te voeren. 
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AvdW: Het gaat over een 3-tal toernooien in de jeugd, zaalvoetbaltoernooien in de 

jeugd. FC Winterswijk zou alle teams ingeschreven hebben maar dit is niet geval 

geweest. Ben hier al 2,5e week mee bezig. 

Het kan niet zo zijn dat die kinderen vergeten worden.  

GtK: AvdW heeft mij gebeld, ik zou de laatste reddingsboei kunnen zijn. Toelichting waarom ze niet 

zijn ingeschreven. Contact gehad met de contactpersoon die namens FC Winterswijk in de 

toernooicommissie zit. Per vergissing zijn een aantal teams van FC Winterswijk niet ingeschreven. 

De teams kunnen helaas niet meer ingeschreven worden, er is aangeboden en om een 

zaalvoetbaltoernooitje te organiseren, ik hoop dat ik een pleister op de wonden is. Deze mogelijkheid 

wordt jullie door FC Winterswijk aangeboden. Fout is gemaakt, kan helaas niet hersteld worden, de 

ruimte is er niet in de toernooiorganisatie.  

 

RB: Hetzelfde als AvdW, er is een leider app als je snel wilt communiceren, als je wat nodig hebt. 

Misschien mixen o.i.d. dat iedereen mee kan doen, dat er dan iemand zegt, dat gaan we niet doen. 

Wat is beleid van de club in wat mag een prestatie team wel doen, en teams in de breedtesport niet? 

Gevoel dat ze op geen enkele manier gehoord worden. Het gaat niet alleen om de prestatie tak, ook 

om de breedtesport. 

GtK: Eens, ik weet dat er rekening mee gehouden wordt. Het is absoluut niet zo dat de 1e teams 

belangrijker zijn dan de breedtesport. Misschien nog met andere leiders in overleg om ervoor te 

zorgen dat ze mee kunnen doen. Jammer dat het zo is gegaan, helaas worden er waar mensen 

werken fouten gemaakt.  

Kan het bestuur niet regelen dat de spelers van de vergeten teams bij de andere teams mee kunnen 

doen? 

GtK: niet taak van het bestuur, in goed overleg zou veel mogelijk moeten zijn. 

MH: Vervelend wat er gebeurd is, samen met coördinator oplossen. 

RB: 1 team wil dat niet, ledenvergadering is de laatste optie. 

Gtk: Herhaalt woorden bij Antoon 

RB: ik kom er namens het bestuur wel bij zitten, gaan we in overleg oplossen. 

 

WN: Betaalde trainers moeten ook hun spul opruimen, elke vrijdag is het overal een bende. 

GtK: aan het begin al aangegeven, samen netjes voor het spul zorgen! 

 

HK: Van de penningmeester begrepen goed resultaat hebben behaald, ik wil ervoor pleiten dat we 

binnen de vereniging zorgen voor trainingscursus.  

Ik zou graag willen zien, dat er vanuit het opleidingsbudget wat er moet komen, zodat er vanuit de 

vereniging een stimulans komt voor de jonge enthousiaste jeugd deelnemers. 

Zowel prestatief als breedtesport. 

JH: Gaan we over nadenken.  
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11. Bestuursverkiezing: 

 

Aftredend en niet herkiesbaar is:  
Pieter Tomesen (Algemene zaken)  
Het bestuur stelt voor om in zijn plaats te benoemen: 
Ruut Beijers 
Tussentijds aftredend en niet herkiesbaar zijn:  
Gerrit te Kolste (voorzitter) en  
Martin Stemerdink (Algemene zaken)  
 
Het bestuur stelt voor om in hun plaats te benoemen:  
Arnold van der Meer (voorzitter)  
Bianca Oonk-Bouwhuis (Verenigingszaken) 
Het bestuur stelt voor om het bestuur uit te breiden met drie leden:  
Bestuurslid Prestatievoetbal 
Marco Wiggers 
Bestuurslid Breedtevoetbal 
Vacature 

Bestuurslid vrouwen- en meidenvoetbal 
Miranda Hengeveld 
 

De nieuwe bestuursleden stellen zichzelf voor.  

 

RB: Bedankt voor de introductie. 

 

De vergadering verkiest de nieuwe bestuursleden. 

 

Afscheid Martin, Gerrit en Pieter. 

 

Breedtesport binnen onze vereniging, jammer dat na het kenbaar maken van de agenda zich 

niemand gemeld heeft voor de vacature. 

We moeten er met z’n allen hard aan werken om alles ingevuld te krijgen. 

Met meer schouders in het bestuur, gaan we ook proberen meer werk te verzetten. Daar hebben we 

iedereen heel hard voor nodig. Blij met de nieuwe bestuursleden. 

Ken of ben je iemand die denkt ik kan het bestuur helpen, voor een gesprek staan we altijd open. 

Waar nieuwe mensen komen, gaan ook veel mensen weg. 

 

Er wordt op passende wijze afscheid genomen van Martin, Pieter en Gerrit. 

Pieter wil alle leden bedanken voor de afgelopen jaar, het bestuur voor de goede samenwerking, 

goede en open discussies gehad, in harmonieus eruit gekomen. 

Speciaal dankwoord aan Gerrit. 

Samen met z’n allen maken wij de club. 
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Gerrit neemt het woord tot de leden. 

Heel lang al VZ. Vanuit de fusie begonnen, zeer prettig met Erwin Wiggers en G van 

Vuuren samengewerkt. We zijn tot een prachtig resultaat gekomen samen. 

Mogen we met z’n allen trots op zijn, mooie accommodatie. Organisatie willen we nog stappen mee 

zetten. Vrijwilligers zijn altijd nodig. Met 1500 leden heb je er gewoon heel veel nodig. 

Ik stop wel als vz maar blijf als vrijwilliger zeker betrokken.  

 

Het bestuur stelt de vergadering voor om GtK tot erevoorzitter te benoemen.  

Gouden KNVB bondspeld + oorkonde ontvangen. 

Namens de gemeente ontvangt hij een koninklijke onderscheiding. Lid in de orde van oranje Nassau.  

 

12. Sluiting 

 


